
Ik ben teleurgesteld over het advies van het nieuwe Adviescollege ten aanzien van de verhoging van 
de vergoeding voor statenleden. Ten opzichte van de huidige vergoeding wordt een verhoging van 
€215,04 bruto voorgesteld. In de afgelopen 20 jaar is er nauwelijks een substantiële verhoging van de 
vergoeding geweest. Bruto is dat dus ongeveer €10,- per jaar en netto nog veel minder. Neem ook de 
huidige inflatiecijfers. Dan gaat een statenlid er nog niet op vooruit. 


